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El maltractament a les persones
grans és una de les formes de
violència més oculta en la nostra
societat. Tot i que en alguns ca-
sos es tracta directament de vio-
lència física, la majoria de per-
sones de la tercera edat no pa-
teixen abusos físics sinó psico-
lògics. Així es desprèn d’un in-
forme elaborat recentment per la
Diputació de Barcelona per aler-
tar d’aquest fenomen.

Amb aquest estudi, l’admi-
nistració vol treure a la llum les
agressions que pateixen les per-
sones de la tercera edat del nos-
tre entorn, un problema que so-
vint queda amagat per la de-
pendència de les víctimes.

Segons l’estudi elaborat per la
Diputació, gairebé un 70% de
les víctimes que han detectat ne-
cessiten ajuda per realitzar acti-
vitats bàsiques de la vida diària.

DESPROTECCIÓ ABSOLUTA
La Diputació, que durant el 2017
va descobrir 323 casos de mal-
tractaments a persones grans a
la demarcació de Barcelona, de-
talla que un terç de les víctimes
tenen més de 80 anys i el 15%
viuen soles. També hi ha un
36% dels casos en què la víctima
té deteriorament cognitiu. Tots
aquests elements augmenten la
vulnerabilitat de les víctimes i en
dificulten la possibilitat de de-
nunciar les agressions.

El maltractament psicològic
és el principal tipus de violència
que pateixen les víctimes, amb
més de la meitat dels casos.

També hi ha abusos econòmics
o situacions de negligència, és a
dir, casos en què no s’atenen les
necessitats bàsiques de la per-
sona gran. La violència física
està present en el 19% dels casos.

Les dones són les que més
pateixen els maltractaments, ja
que, segons l’informe, són entre
un 80 i un 90% de les víctimes
de violència a les persones grans.

Pel que fa als agressors, la
majoria formen part de l’àmbit
familiar més proper a la víctima.
En un 36% dels casos, el mal-
tractador és el fill i en un 12% es
tracta de la filla. 

Si la Diputació ha pogut de-
tectar 323 casos de maltracta-
ments durant el 2017, ha estat
gràcies al Grup de treball format
per 171 ajuntaments i 5 consells
comarcals que lluiten per acabar
amb aquesta xacra.

Una xacra a l’ombra
» La Diputació ha detectat 323 casos de maltractament a persones grans durant el 2017
» Els maltractadors formen part, bàsicament, de l’entorn familiar més proper de la víctima

Pau Massip / Clàudia Ramos
BARCELONÈS NORD

La majoria de víctimes pateixen el maltractament en soledat. Foto: Arxiu

ANÀLISI4Cada cop es detec-
ten més casos de maltracta-
ment a la gent gran i cada cop
la societat n’és més conscient.
Tot i això, “no reacciona de ma-
nera tan contundent com quan
els abusos es produeixen en do-
nes o infants”, assegura Jordi
Muñoz, president d’EIMA,
l’única associació dedicada a in-
vestigar el maltractament a les
persones grans. I remarca l’ú-
nica: “Un dels problemes prin-
cipals és aquest, que ningú ho
visibilitza”, apunta. 

Muñoz creu que la solució
per aturar-ho passa per sen-
sibilitzar i treure l'estigma

negatiu que té la gent gran i
denuncia que no hi ha cap llei
que els protegeixi, a diferèn-
cia d’altres col·lectius. Potser
perquè ells no acostumen a
patir violència física. “El més
comú és l’abandonament, l’a-
profitament econòmic i l’abús,
normalment de part de fami-
liars o cuidadors, però cada
cop més de veïns o gent del ca-
rrer que se n’aprofita per ob-
tenir diners”, explica Muñoz.
Tot plegat, una “punta de l’i-
ceberg” que no acaba de des-
tapar-se. “La majoria dels ca-
sos no han sortit a la llum”,
sentencia Muñoz.

La punta de l’iceberg
que no acaba de destapar-se
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El confort dels que de-
manem menjar a do-

micili s'edifica sobre la
precarietat laboral extrema dels que
ens el porten. Aquesta norma val per
menjar a domicili i val per tantes altres
coses. No cal ser comunista per veure-
ho. I no hauria de caldre ser comunista
per voler-ho arreglar.

El Twitter en paper
Aquí es
piula

Avui fa 115 anys del
naixement de George

Orwell (en realitat es
deia Eric Arthur Blair). Va participar a
la Guerra Civil amb el bàndol republi-
cà. Una ferida el va portar a Lleida, on
va estar sis dies hospitalitzat. L’any
1939 va escriure el seu 'Homenatge a
Catalunya'.

@antonipostius

Matteo Salvini anun-
cia un cens de gitanos.

Fa anys la Unió Europea
va impedir una política semblant de Ni-
colas Sarkozy, amenaçant-lo amb l’ar-
ticle 7. Espere que ara amenacen Itàlia.
Perseguir persones només perquè per-
tanyen a un col·lectiu determinat és in-
tolerable.

Volen instal·lar la idea
màgica que la sola presi-

dència de Sánchez ja arre-
gla les coses per ella mateixa. Però els pri-
mers ministres són també la majoria po-
lítica que els vota. No es pot anar per Eu-
ropa i vendre idees màgiques: sense l'in-
dependentisme, Sánchez no seria presi-
dent.

@KRLS@vpartal @eduardvoltas

La lupa

Des de fa mesos, a Canyadó, estem de
festes. Aquest any diverses entitats
s’han coordinat per celebrar diferents
aniversaris i, com diu el refrany, tots
units som més forts.

Ja es pot visitar -als centres cívics
i a les biblioteques, entre altres espais-
l’exposició itinerant “Canyadó porta de
Llevant”, que explica la història i l’e-
volució del barri. També s’han celebrat
algunes de les xerrades programades,
però el que sens dubte i fins ara ha si-
gut el més espectacular i emotiu acte
va ser la gala especial que es va cele-
brar amb motiu de la Festa Major de
Canyadó.

És cert que el programa festiu es-
tava ple de novetats, però la progra-
mació del dia 9 de juny va
ser realment excepcional.

Al matí, entre altres co-
ses, es va fer el pregó de la
festa. L’amic Carles Tor-
nero, després d’assenya-
lar que el barri de Canyadó,
com tants altres, s’ha fet
gràcies a la feina dels veïns, ens va en-
coratjar a continuar treballant per
prosseguir millorant el barri. Tot se-
guit, els assistents van poder degustar
les truites que, un any més, van ela-
borar totes les persones que van par-
ticipar en el tradicional concurs de
truites. Hem d’agrair la col·laboració
del veïnat i la presència de bona part
de les nostres autoritats a un acte tan
important.  

Les cercaviles i les ballades festives
dels gegants, els capgrossos, les bèsties,
els trabucaires, les sardanes... junta-
ment amb les visites guiades a la ma-
sia i al barri de Canyadó van ocupar
bona part de la jornada. Però, com pas-
sa en qualsevol celebració especial, la
cirereta va ser la programació de la nit.

A les 20h la vocalia de la dona ens
va sorprendre a tots els assistents

amb una actuació plena d’humor i fan-
tasia. Veure la Teresa “la Peixatera”
cantant la popular cançó “Mi jaça” o
la Cheli imitant Lola Flores, acompa-
nyades d’una tropa -mai millor dit-
dansant al ritme de les cançons, va fer
inevitable les rialles dels assistents.

Com també ho va ser, encara que
en aquest cas més seriós, l’actuació de
la Coral de Canyadó.

Però la cirera la va posar la gala es-
pecial del 50è aniversari. Immedia-
tament després del sopar de germa-
nor, Montse López -la presentadora de
la gala- va cridar l’alcaldessa, Dolors
Sabater, que pugés a l’escenari. Tot se-
guit va demanar que també pugessin
tres persones molt estimades pel ve-

ïnat: Teresa Aznar, Pedro Soriano i
Salvador Alsina.

La comissió organitzadora volia fer
un reconeixement públic a aquestes
tres persones i va proposar a l’Ajun-
tament que aquest els entregués una
placa commemorativa.

Que no sabem del que la Teresa,
Pedro i Salvador signifiquen per a Ca-
nyadó!

La Teresa porta gairebé tota la vida
al servei del barri oferint els millors i
més frescos productes del mar a tot el
veïnat.

Pedro Soriano, conegut com la
Veu del Mar, va ser locutor de ràdio i
TV, periodista radiofònic, presentador
de showman, actor -va doblar cone-
guts intèrprets-, rapsode i col·labo-
rador com a presentador de moltes de
les festes que es fan a Badalona.

Rafael Alsina té noranta-sis anys -
el més gran dels tres- i va néixer a Ba-
dalona. Amb una mica més de cator-
ze anys -l’any 1936- va guanyar el pri-
mer premi en un concurs d’escriptu-
ra catalana en què en el jurat hi havia
Pompeu Fabra. Va treballar a la Re-
vista de Badalona, de la qual va arri-
bar a ser director adjunt, impulsor de
l’Orquestra de Cambra de Badalona i
fundador de Badalona Sardanista.

Tots tres són un exemple a seguir
per fer del nostre barri i la nostra ciu-
tat un model de compromís actiu per
fomentar la cultura, la convivència i la
cohesió social.

Per a molts dels centenars de
persones que es concentraven a la

plaça de la Baixadeta va
ser difícil poder amagar
les emocions durant les
breus paraules que l’al-
caldessa va dirigir als ho-
menatjats.

Poc després va pujar a
l’escenari la Junta de l’As-

sociació Veïnal, que va entregar als re-
presentants de les diferents entitats i
institucions un plat de terrissa que re-
produeix una obra d’un altre estimat
i gran artista veí desaparegut, Jaume
Chaler.

Però no tot es va acabar aquí.
Quedava el plat fort de la nit. Una
mica més tard del que anunciava el
programa es va iniciar una actuació
molt esperada pel veïnat. La sensibi-
litat del ballet de Silvia Pallisera i la
força de la dansa espanyola dels Ger-
mans Garcia, Yolanda i Sergi, van po-
sar fi a una gala que sempre estarà
present en el record de tots els assis-
tents.

I, com s’acaben les Festes Majors,
la música d’una gran orquestra va tan-
car una llarga i inoblidable nit d’estiu
a Canyadó.

Són un exemple a seguir per fomentar la
cultura, la convivència i la cohesió social

al nostre barri i a la nostra ciutat

per Pedro Jesús Fernández

Una festa inoblidable

Jordi Ferrón
L’entrenador badaloní del Seagull assu-

meix el repte de ser el coordinador d’Es-
ports de la ciutat. El nomenament ha
estat ben rebut per aficionats i clubs i
Ferrón ha assegurat que vol treballar

per “millorar l’esport de la ciutat”.  
pàgina 13

Els semàfors

Mossos d’Esquadra
En una setmana, els Mossos han dut a

terme dues operacions importants al
Barcelonès Nord. Per una banda, han

detingut un líder de la màfia armènia a
Badalona. Per l’altra, han destapat una
clínica estètica il·legal a Santa Coloma. 

pàgines 6 i 8

Aj. de Santa Coloma
L’Ajuntament de Santa Coloma conver-

tirà l’antiga fàbrica CIBA en un centre
de recursos per a les dones. Tot i que

una desena d’entitats va demanar poder
decidir-ne el futur, el govern va votar en

contra d’obrir un procés participatiu. 
pàgina 8
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La primera setmana d’Álex Pas-
tor al capdavant de l’alcaldia de
Badalona ha començat amb la
presentació del nou cartipàs
municipal. Després d’anunciar la
incorporació a l’equip de go-
vern del regidor d'Units per
Avançar, Jordi Subirana, dilluns
es va fer públic el repartiment de
carteres.

L’alcalde s’atribueix les àre-
es de Salut, Gent Gran i Coope-
ració; Esports i Joventut i les Po-
lítiques d’Igualtat, així com el
Districte 4. La regidora Teresa
González, primera tinenta d'al-
caldia, assumeix Hisenda i Re-
cursos Interns, Recursos Hu-
mans, Participació i Polítiques d'-
Habitatge. Serà l’encarregada

dels Districtes 2 i 5. Rubén Gui-
jarro assumirà la tercera tinen-
ça d’alcaldia i serà regidor de Go-
vern i Territori, Urbanisme i
Medi Ambient i responsable del
Districte 6.

L’únic regidor que no és del
PSC, Jordi Subirana, serà el se-
gon tinent d'alcaldia i portarà les
àrees de Promoció Econòmica,
Comerç, Consum i Turisme, Cul-
tura, Educació i Serveis Socials i
Seguretat, a més dels Districtes

1 i 3. En conèixer l’entrada de Su-
birana al nou executiu, el seu
company de partit a les munici-
pals del 2015 -on es presentaven
amb la ja desapareguda CiU-,
Pere Martínez, va anunciar la dis-
solució de la coalició entre el
PDeCAT i Units per Avançar. Su-
birana queda cessat com a por-
taveu del grup i Martínez serà
president i portaveu del PDeCAT.

MOLTS CAPS PER RESOLDRE
Queden pocs mesos perquè aca-
bi la legislatura i els grups de la
nova oposició demanen que el
govern vagi per feina. Des de
Guanyem, insten a aprovar els
pressupostos “abans de juliol”,
però el cert és que el nou execu-
tiu no ha donat cap pista sobre
quina serà la línia a seguir. 

Tampoc s’ha pronunciat so-
bre el pla de xoc que Pastor va
anunciar que tenien per a aquests
últims mesos, una qüestió que
deixen a l’aire al·legant que, de
moment, és un tema privat.

Ni pla de xoc, ni pressupost ni
assessors de govern. Tot i que la
setmana passada va fer-se públic
que el nou coordinador d’Esports
serà Jordi Ferrón, entrenador del
Seagull [veure secció d’Esports],
dels 14 assessors restants, de mo-
ment, no se’n coneixen noms.
Tampoc hi ha notícies de la pos-
sible entrada del regidor de Ciu-
tadans al govern, tot i que des del
partit taronja asseguren que les
converses segueixen endavant.

TOCA RETRE COMPTES
Per altra banda, el govern sortint
retrà comptes de la feina feta du-
rant aquests 3 anys de govern en
un acte aquest vespre a l’Escola
Jungfrau, amb Dolors Sabater i
la resta de càrrecs de l’últim
executiu. Al llarg d’aquesta set-
mana, els regidors de l’antic go-
vern s’han anat reunint amb els
nous responsables de les àrees
corresponents per fer el traspàs
de carteres i posar sobre la tau-
la els projectes en marxa. 

Àlex Pastor presenta l’estructura del nou govern. Foto: Línia Nord

Quatre regidors es reparteixen
les carteres del nou govern

» L’alcalde revela l’estructura després de la incorporació de Subirana
» El pla de xoc, l’equip d’assessors i el pressupost, encara per conèixer-se

Detingut un líder de la màfia
armènia que vivia a Badalona 

SUCCESSOS4Els Mossos d’Es-
quadra i la Policia Nacional van
realitzar, dimarts al matí, una
macrooperació contra la màfia
armènia. Dirigits per la Fiscalia
Anticorrupció, van entrar i re-
gistrar diversos domicilis i locals
d’arreu d’Espanya i també a Ba-
dalona. Al carrer Torrent d'en
Grau hi van detenir un dels líders
de la banda, considerada l’orga-
nització criminal armènia més
gran d’Europa. 

En total van realitzar 73 re-
gistres en diverses ciutats de
l’Estat, entre elles Badalona i

Santa Coloma. Van detenir 142
persones -30 d'elles a Catalunya-
acusades de tot tipus de delictes,
entre els quals hi ha robatoris, ex-
torsions, tràfic d’armes, blan-
queig de capitals, suborns, falsi-
ficació de documents, tràfic de
drogues i contraban de tabac. 

La investigació va comen-
çar el gener de 2016 arran d’un
doble crim a Terrassa.  A partir
d’aquí, es van desencadenar una
sèrie de fets que van permetre als
agents estirar del fil i descobrir
tota la banda, que la policia ja
dóna per desarticulada.

L’AVV de la Mora protesta
contra el nou centre cannàbic
POLÈMICA4L’Associació de
Veïns del barri de la Mora i Port
de Badalona protesta contra el
projecte d’obertura d’un nou
centre cannàbic al barri. Si s’a-
caba produint, serà el segon,
“un a pocs metres de l’altre”,
apunten des de l’AVV. Denun-
cien també que s’ubiquin a prop
d’un parc infantil, ja que encara
que es consumeixi dins del local,
“en surten drogats i ningú no els
controla”, afegeixen. Demanen a
l’Ajuntament que redacti una
ordenança municipal de salut
que reguli les associacions de

cànnabis: “Estem indignats i
disposats a tot tipus de reivin-
dicacions per tal que no acon-
segueixin la llicència”, afirmen.

ALTRES REIVINDICACIONS
Però aquest no és l’únic malde-
cap per a aquest grup de veïns,
que també lluiten contra la con-
taminació al barri, la brutícia i
l’abandonament d’algunes zones
públiques que es converteixen en
abocadors clandestins. I contra
el cruising, trobades sexuals es-
poràdiques en llocs públics, po-
pulars en l’ambient gay. 

LGTBI | Badalona se suma al dia de l’orgull
Tornem-hi, la nova entitat LGTBI de Badalona, celebra avui el Dia Internacio-

nal de l’Orgull a la plaça de la Vila. Penjaran la bandera que representa el
col·lectiu i llegiran un manifest de suport a la causa aprovat al Ple de dimarts. 

El regidor d’Units 
per Avançar entra al
govern i la seva coalició
amb el PDeCAT es dissol

Clàudia Ramos Có
BADALONA
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Les nits d’estiu, protagonistes
de la cultura badalonina

CULTURA4La nit és el moment
més escollit per realitzar actes
culturals a Badalona durant l’es-
tiu. Als mesos de juliol i agost, la
música es refugia en diversos es-
pais emblemàtics de la ciutat,
com la fàbrica de l’anís del
Mono, el Port o la platja.

Una de les cites ineludibles és
les Nits d’Estiu al Museu de l’A-
nís del Mono. Les actuacions co-
mençaran el dia 6 de juliol, però
abans, els assistents podran fer
una visita guiada als espais pa-
trimonials de la fàbrica. 

A partir del dia 7, el Port de
Badalona començarà el cicle de
concerts Nits al Port, que inclou
espectacles d’havaneres, folk,
dansa, òpera i una àmplia ofer-
ta gastronòmica. Ben a prop, a la
platja de l’Estació, començarà el
Cinema Lliure, una iniciativa

que portarà els films més acla-
mats de l’escena independent,
com Estiu 1993 (13 de juliol) o
Una mujer fantástica (20 de ju-
liol). Les projeccions seran gra-
tuïtes i començaran quan es
pongui el sol.

CONCERTS EN PATIS INTERIORS
Per altra banda, Òmnium Cul-
tural repeteix el cicle de concerts
Nits d’Estiu als Badius. Es fan
en patis interiors de diverses ca-
ses -anomenats badius- per tal
de reivindicar el patrimoni his-
tòric de la ciutat. La primera ac-
tuació és aquesta tarda amb el
concert de Vic Mirallas a partir
de les nou del vespre. Amb un
concert per setmana, també es
podrà escoltar A Grup Vocal (6
de juliol), Divagaçao (12 de ju-
liol) i Aran (19 de juliol). 

CINEMA4Terror, fantasia i cièn-
cia-ficció. Aquests són els tres in-
gredients principals del Cryptshow,
un festival de cinema de Bada-
lona que arriba a la 12a edició per
reivindicar els valors culturals i
artístics del gènere. 

Un dels elements més desta-
cats de la programació és el Pre-
mi Serra Circular, on aquest any
s'han presentat 309 curtme-
tratges de 45 països diferents
com França, Estats Units, Ca-
nadà, el Regne Unit, Iran, Rús-
sia, Colòmbia o la República
Txeca. D'aquests, se n'han se-
leccionat 40, que es projectaran
durant els dies 6, 7 i 8 de juliol,
alguns dels quals han participat
en festivals internacionals de
cinema fantàstic o de terror. El
jurat anunciarà els guanyadors
diumenge a última hora de la
tarda. 

PURGATORI, ELEMENT CENTRAL
A partir de demà i fins al dia 8,
la ciutat descobrirà les obres
participants a través de projec-
cions al Círcol. Un dels objectius
del festival és treure a la llum tre-
balls d’autors que han passat
desapercebuts i donar una opor-
tunitat a diversos artistes novells.
Aquesta edició està dedicada al
Purgatori, un espai famós entre

la literatura europea més catòli-
ca i que ara s’ha traslladat al te-
rreny de la ciència-ficció. Al vol-
tant d’aquesta idea es consti-
tueixen presentacions de llibres,
xerrades, exposicions i, sobretot,
pel·lícules. 

Però el Cryptshow és molt
més que cinema. El segon cap de
setmana del festival començarà
amb un taller de maquillatge i
una selecció de curtmetratges
per al públic més jove. L’Espai
Betúlia acollirà un vermut literari
amb Diego López, editor d’El Bu-
que Maldito, Guillermo Trigue-
ro i Lluís Rueda, autor i editor de

The Room. Un desastre fílmico
convertido en obra de culto,
Sergio Colmenar, autor de Car-
ne y vídeo. En las entrañas de la
cinta de culto Videodrome, Vik-
tor Lamb, autor d’El cazador de
inmortales, i Miguel Ángel Toro,
autor de Deceso programado. 

Però la cara protagonista
del festival serà el músic, com-
positor i productor anglès Si-
mon Boswell. Dissabte oferirà
una xerrada i un concert al Cír-
col, i també assistirà a la pro-
jecció del film de terror Dust
Devil, on Boswell va compondre
la música.

El festival de terror i ciència-ficció arriba a la 12a edició. Foto: Cryptshow

Més de 300 curtmetratges al
concurs del Cryptshow Festival
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Detinguda per obrir una
clínica estètica il·legal a casa

SUCCESSOS4Els Mossos d’Es-
quadra van detenir, dijous pas-
sat, una dona que presumpta-
ment havia muntat una clínica
estètica il·legal a casa seva, acu-
sada d’un delicte contra la salut
pública i intrusisme laboral. 

La detinguda, de 33 anys i de
nacionalitat xinesa, havia obert
l’espai al seu domicili ubicat al
carrer Dalmau del barri del Fon-
do, on rebia clientes també xi-
neses que pagaven en metàl·lic
per a tot tipus de serveis estètics,
tractaments i intervencions qui-
rúrgiques. La dona, sense cap ti-

tulació, treballava sense les me-
sures higièniques ni les instal·la-
cions adequades per a aquest ti-
pus d’operacions.

La veu d’alarma la van donar
les autoritats belgues al gener, en
descobrir un paquet provinent
de la Xina i que es dirigia a un
bar de Santa Coloma. A l’interior
hi havia medicaments, injec-
cions de botox i altres productes
no autoritzats a Espanya, que
normalment són utilitzats en
medicina estètica, i que la de-
tinguda importava des de la
Xina fins a un bar de la ciutat.

L’Ajuntament no enderrocarà
els edificis antics del PERI

URBANISME4La Junta de Go-
vern de l’Ajuntament de Santa
Coloma va aprovar, dimarts al
matí, suspendre de manera tem-
poral l’enderrocament de diver-
sos edificis antics del centre his-
tòric, tal com preveia el PERI. 

La construcció del Cúbics 2 i
tot el complex comercial estava
supeditada a un projecte que
contempla modificar el nucli
antic de la ciutat i tirar a terra al-
guns habitatges, entre ells, fin-
ques amb valor cultural i histò-
ric. Ara, el govern s'ha compro-
mès a no enderrocar-los, al-

menys durant els pròxims sis
mesos. Entre els immobles hi ha
edificis singulars com la finca
Can Pedragosa, un habitatge
noucentista catalogat com a bé
cultural, l’antiga seu del Banc de
Badalona o l’Edifici Nou. Altres
són cases de particulars, molt an-
tigues, els propietaris de les
quals no accepten que se'ls des-
allotgi.

De fet, aquest compromís
que ha adquirit l'Ajuntament
era una de les reclamacions
principals de la plataforma veï-
nal Salvem la Ciutat Vella.

En contra de l’LGTBIfòbia 
i en suport als refugiats

POLÍTICA4Tots els grups mu-
nicipals han aprovat, per una-
nimitat, una declaració en favor
del col·lectiu LGTBI amb motiu
del dia internacional pel seu
alliberament. En el Ple ordina-
ri del mes de juny, celebrat di-
lluns, també es va reafirmar el
suport de l’Ajuntament a les
persones refugiades que cer-
quen protecció internacional i a
l’anunci de l’Estat d’acollir els
600 migrants de l’Aquarius. 

NOU DEFENSOR DEL POBLE
Ara fa just un any, el Ple va
aprovar l’elecció de Carlos Vi-
llagrasa com a Defensor de la
ciutadania. Però una renúncia
per incompatibilitat laboral ha
obligat a repetir el procés. Per
unanimitat, els grups han deci-
dit que el càrrec l’ocupi Pepa
González, la persona que va
quedar en segona posició. S’in-
corporarà al setembre per un pe-
ríode de cinc anys. 

Mobilitat | Nova línia d’autobús fins al Fòrum
Dilluns va entrar en funcionament una nova línia d’autobús, la V33, que con-

necta Santa Coloma amb el Fòrum de Barcelona i que substitueix la 42. La fre-
qüència de pas és de 8 minuts els dies feiners, de set del matí a nou de la nit.  

ESPAI PÚBLIC4El futur de la
CIBA va ser protagonista al Ple
extraordinari de dilluns. Els
grups municipals de Som Gra-
menet i ICV-EUiA van demanar
crear un grup de treball amb en-
titats i veïns per aprofundir en el
projecte de reconvertir l'antiga
fàbrica en un centre feminista.

A principis d’any, el govern va
anunciar que la CIBA seria un
centre de recursos per a les dones,
un espai on fomentar la igualtat
de gènere i impulsar projectes
d'economia social, solidària i fe-
minista. Dilluns es demanava
que els veïns poguessin participar
en la creació d'aquest espai, una
proposta que no va tirar endavant
amb els vots en contra del PSC i
l'abstenció de Ciutadans.

Durant el Ple, una desena
d’entitats veïnals van prendre la
paraula per reclamar que s’obrís
un procés participatiu per donar
veu a la ciutadania i així poder
debatre sobre els usos que es pot

donar a la fàbrica, una reclama-
ció a la qual se sumen els grups
de l'oposició. Al·leguen que la fà-
brica, de més de 6.000 metres
quadrats i de propietat munici-
pal, podria servir per acollir al-
tres projectes -com pisos tutelats,
centres de dia per a la gent gran
o habitatge social per a joves-, ja
que l'espai és prou gran per  a te-
nir múltiples funcions. 

EL GOVERN ES DEFENSA
L'alcaldessa, Núria Parlon, i la
resta del govern socialista va
votar en contra de crear el grup
de treball. Van argumentar que
la ciutadania ja va poder decidir
en el moment en què va votar di-
verses propostes feministes al
Pla d'Acció Municipal, encara
que no fos explícitament sobre el
projecte de la CIBA. 

La CIBA té més de 6.000 metres quadrats per a nous usos. Foto: Google Maps 

Diverses entitats reclamen
poder decidir el futur de la CIBA
» L’antiga fàbrica es convertirà en un centre de recursos per a dones
» L’oposició creu que els veïns haurien de participar en el projecte



9 | 

línianord.catPer a publicitat: publicitat@comunicacio21.com - 93 530 96 22 28 de juny del 2018



línianord.cat 28 de juny del 2018

| 10

Sant Adrià

Parades de bus accessibles,
aigua pública i males olors

POLÍTICA4El Ple municipal del
mes de juny, celebrat dilluns, va
tocar diversos temes conflictius
a la ciutat. Entre els més desta-
cats, es desprèn l’acord per ins-
tal·lar plataformes que millo-
rin l’accessibilitat a totes les pa-
rades d’autobús del municipi,
una demanda que s’arrossega
des de l’anterior govern, així
com l’adhesió de Sant Adrià a
l’Associació Municipis i Enti-
tats per l’aigua pública, consti-
tuïda a principis d’any. Això re-
presenta un pas endavant per-
què l’Ajuntament assumeixi la
gestió de l’aigua.

En temes de contaminació, es

va aprovar una moció perquè el
consistori “adopti les considera-
cions del Departament de Medi
Ambient i Sostenibilitat de la
Generalitat davant els problemes
d'olors” i es va acordar desenvo-
lupar un protocol d’actuació da-
vant les denúncies per la pre-
sència d’amiant en espais públics,
un material altament perillós.

Per altra banda, també es va
aprovar una modificació de crè-
dits amb diners del superàvit per
ampliar partides destinades a
amortitzacions que permetrà
assolir un dèficit zero en aquest
exercici, una decisió celebrada
per l’alcalde Callau a Twitter.

CAS MARINA BESÒS4“No faré
cap declaració”. Amb poques
paraules, l’alcalde Joan Callau ha
declinat la petició de Línia  Nord
d’explicar-se sobre la cita que te-
nia ahir amb el jutjat número
dos de Badalona pel cas Marina
Besòs -de suposades irregulari-
tats en la concessió de llicències
i permisos a una discoteca-. Una
cita pendent des de fa un any i
que arribava després que s’am-
pliés la xifra de persones inves-
tigades i que la Fiscalia apugés el

to de les acusacions, ja que con-
sidera que hi ha “indicis sòlids”
per acusar-los de diversos de-
lictes.

Qui sí que han parlat, i amb
contundència, han estat els
grups de l’oposició, que al Ple de
dilluns van tornar a demanar la
dimissió dels investigats, inclo-
sa la de l’alcalde, que va preferir
no entrar en el debat i es va li-
mitar a argumentar que té la
consciència tranquil·la i que es-
pera que tot plegat acabi aviat.

UNA DISCOTECA POLÈMICA
El cas, conegut com a Marina Be-
sòs, investiga les suposades irre-
gularitats en la concessió de per-
misos i llicències a un centre lú-
dic de Sant Adrià. Aquest hauria
aprofitat una sequera per trans-
formar un espai d’oci amb pisci-
nes en una discoteca, que pre-
sumptament no hauria tingut
els permisos necessaris per a la
seva obertura ni cap garantia de
complir amb les mínimes condi-
cions de seguretat ni ambientals.

Un moment del Ple celebrat dilluns. Foto: Ajuntament

Una declaració hermètica

3 Xemeneies | Estudiants i professors de Nova York
La plataforma de les 3 Xemeneies es va reunir amb estudiants i professors del

New York Institute of Technology. La trobada, dissabte passat a Sant Adrià, va
servir per intercanviar opinions sobre els possibles futurs usos d’aquest espai.  

MANIFESTACIÓ4Diverses en-
titats de la zona del Fòrum
s’han sumat a una manifestació
convocada per ZonaFòrum con-
tra la contaminació, els sorolls
i l’incivisme que denuncien que
pateixen. Vuit organitzacions,
entre elles la plataforma Aire
Net, participaran en la protes-
ta de dijous que ve. A partir de
les set de la tarda se citaran al
Museu Blau, llegiran un mani-
fest i recorreran els carrers de
la zona. 

La manifestació va néixer
d’una reunió celebrada la set-
mana passada, on les entitats
van constatar el problema que
els diversos festivals de música
al Fòrum provoquen, tant de
contaminació acústica com d’in-
civisme. Des d’Aire Net, Enric
Navarro comenta que amb
aquest acte es vol conscienciar
els veïns i despertar l’adminis-
tració perquè prengui mesures
concretes.  “Demanem que es fa-

cin menys festes a la zona i que,
quan hi hagi festivals, s’incre-
menti el nombre d’efectius de
policia”, afirma. 

Totes aquestes plataformes
coincideixen que les festes al
Fòrum porten conseqüències
negatives per a la gent de la
zona, que són “els que han de

viure la part no-idíl·lica” del Fò-
rum, comenta Navarro.

Tot i que les entitats s’agru-
pen per denunciar un problema
comú, “cadascú ho aprofitarà
per reivindicar altres missat-
ges”, com la batalla contra la con-
taminació que Aire Net manté
amb la incineradora Tersa.

Aire Net tornarà a clamar contra la incineradora. Foto: Arxiu

Els veïns del Fòrum diuen prou
a l’incivisme i a la contaminació
» Diverses entitats convoquen una manifestació dijous que ve
» “A nosaltres ens toca viure la part no-idíl·lica”, diu Aire Net
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4El diputat d’Educació de la Di-
putació de Barcelona, Rafael Ho-
met, va participar, a mitjans del mes
passat, en l’acte de presentació i
constitució de la Xarxa d'Escoles
Bressol Municipals (XEBM) de la Di-
putació de Barcelona, en el decurs
de la celebració del 28è Fòrum Lo-
cal d’Educació El valor de l’educació
0-3, que va tenir el Conservatori del
Liceu com a escenari. L’activitat va
comptar amb la participació de
més de 400 persones entre electes
locals, tècnics municipals d’edu-
cació i docents.

La xarxa neix amb la voluntat
d’aplegar totes les escoles bressol
municipals de la demarcació de
Barcelona: en l’actualitat, 395 re-
partides en 235 municipis. Tot ple-
gat per posar en relleu la contri-
bució del món local a l'educació de
la primera infància.

Durant la seva intervenció, Ho-
met va subratllar que “l’actual
mapa d’escoles bressol a la de-
marcació de Barcelona s’ha con-
solidat gràcies al compromís i l’es-
forç dels ajuntaments d’assumir
una major responsabilitat en la
gestió de l’educació infantil i, per
tant, de crear una oferta de serveis
educatius per als infants de 0 a 3

anys i les seves famílies inclusiva, de
qualitat i per a tothom”.

En aquesta línia, i durant la
signatura de la constitució de la
Xarxa, Homet va destacar la im-
portància de treballar de manera
conjunta “per tal d'avançar junts i
sentir-nos encara més orgullosos
de la qualitat de l'educació del
nostre país”.

A l'acte de signatura, junta-
ment amb Rafael Homet hi van

participar representants com l'al-
calde de Vacarises, Antoni Masa-
na, l'alcalde de Castellcir, Salvador
Rovira, el regidor d'Educació de
l'Ajuntament de l'Hospitalet de
Llobregat, Jaume Graells, la regi-
dora d'Educació de l'Ajuntament
d'Igualada, Patrícia Illa, i la regi-
dora d'Educació de l'Ajuntament
de Sant Boi de Llobregat, Alba
Martínez.

La Xarxa d’Escoles Bressol Mu-
nicipals (la quarta que es crea en
aquest mandat de la Diputació,
després de la de Música i Art, d’E-
ducació Especial i de Persones
Adultes) s’inscriu en l’estratègia
de la Diputació de Barcelona de
consolidar un sistema de xarxes de
centres educatius municipals que
reforci l’acció dels governs locals en
el desenvolupament del Servei
d’Educació de Catalunya. 

En total, entre les quatre xarxes
que funcionen actualment s’aglu-
tinen gairebé 600 centres educa-
tius municipals  i es presta serveis
a més de 67.000 alumnes repartits
per ciutats i pobles de tota la de-
marcació de Barcelona.

D’aquesta manera, la nova
xarxa serà també un espai de re-
cerca, d’intercanvi i de coneixe-
ment horitzontal entre les escoles
bressol municipals, un recurs que
contribuirà a integrar actuacions
de suport tècnic, material i eco-
nòmic, i que farà possible accedir
a un aprenentatge compartit que
persegueix consolidar les escoles
bressol municipals com a cen-
tres educatius de referència i que
reforcen les oportunitats educa-
tives que té la ciutadania.

Front comú per l’educació
» La Diputació de Barcelona presenta i constitueix la Xarxa d’Escoles Bressol Municipals
» El nou organisme és una proposta de treball conjunt entre la corporació i els ajuntaments

4Les dades de la Diputació, a
més, mostren que en 235 munici-
pis de la demarcació (sense comp-
tar Barcelona) hi ha un total de 395
escoles bressol municipal. Això
suposa que en més de tres de
cada quatre ciutats i pobles (un
76%) dels municipis de Barcelona
hi ha, com a mínim, un d’aquests
centres, en els quals es comença a
donar la formació escolar als nens
i nenes.

Actualment, aquestes escoles
bressol tenen matriculats 24.000 in-

fants menors de tres anys, una xi-
fra que representa el 58% dels
nens i les nenes que estan cursant
aquest primer cicle de l’educació
infantil.

La Diputació dóna suport eco-
nòmic, tècnic i formatiu a aquests
centres. Durant el bienni 2016-
18, hi ha aportat més de 24 milions
d’euros, però també ofereix eines
per a la seva gestió i sostenibilitat,
estudis de costos de gestió eco-
nòmica i la possibilitat d’ampliar la
formació dels seus docents.

Gran presència al territori

La xarxa vol aplegar
les escoles bressol de

tota la demarcació

@diba

A dalt a l’esquerra, Rafael Homet atén els mitjans en el darrer Fòrum Local d’Educació. A baix a l’esquerra, una escola bressol. A la dreta, la Diputació de Barcelona. Fotos: Judit Contreras / Diputació / Arxiu
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Tercera Jornada sobre 
Diversitats Sexuals a Montgat
IGUALTAT4La bandera LGTBI
onejarà a la Torre de Guaita de
Montgat durant el dia d’avui,
coincidint amb el Dia Interna-
cional de l’Orgull, però també
demà. La bandera multicolor que
representa aquest col·lectiu acom-
panyarà la 3a Jornada sobre Di-
versitats Sexuals al municipi. 

Un any més, la Sala Pau Ca-
sals acollirà, demà a partir de les
set de la tarda, la lectura d’un
manifest en suport al col·lectiu,
amb la participació de l’Obser-
vatori Contra l’Homofòbia.
Aquesta entitat, que lluita con-

tra la LGTBI-fòbia, ha registrat
50 incidències de discrimina-
cions a Catalunya des que va co-
mençar l’any. Quan acabi la seva
intervenció, s’oferirà al públic un
monòleg sobre la transsexualitat
i, en acabar, s’obrirà un debat al
voltant dels temes més destacats
de la jornada.

Aquest acte s’emmarca en el
Pla d’Actuació Local LGTBI
aprovat al Ple de gener de 2016,
per al reconeixement de les di-
versitats sexuals i la implantació
de polítiques locals en centres
educatius i espais juvenils.

SEGURETAT4Un dels compro-
misos del govern d’Ester Pujol,
alcaldessa de Tiana, és fer pas-
sos endavant en matèria de se-
guretat. De fet, al pressupost
municipal de 2017 es va aprovar
la instal·lació de 22 càmeres de
videovigilància als accessos i al
centre del poble per controlar el
trànsit però, sobretot, per pre-
venir els robatoris en domicilis.

Aquests delictes són cons-
tants, sobretot en urbanitza-
cions com Els Vessants i Les
Costes, dos dels barris de Tiana
on més robatoris hi ha hagut en
els últims anys. 

Des de les Associacions de
Veïns del poble fa mesos que de-
nuncien el retard en la instal·la-

ció de la totalitat de les càmeres,
que havien de quedar operatives
a finals de 2017. Ara sembla
que la situació es desencalla.

L’AVV d’Els Vessants, que es
va constituir fa un any arran del
repunt de robatoris al barri,
considera que és un tema de
gran importància per a la zona i

que les càmeres poden ser una
gran ajuda. Ara mateix n’hi ha 14
i en queden 8 per instal·lar.

Les 22 càmeres de videovi-
gilància, que serviran per con-
trolar les matrícules dels vehicles
entrants i sortints, tenen un cost
de 71.000 euros a pagar en els
pròxims quatre anys.

Videocontrol dels accessos i el centre de Tiana. Foto: AVV Els Vessants

Avança la instal·lació de les
càmeres de seguretat a Tiana

Medi Ambient | Tiana, seu d’un curs de compostatge
El Col·legi d’Ambientòlegs ha escollit Tiana com a seu de la part pràctica d’un

curs de l’Agència de Residus centrat en el compostatge i la recollida selectiva. La
formació es va dur a terme dimarts i hi va assistir el regidor de Medi Ambient. 

14
de les 22 càmeres de
seguretat aprovades
estan operatives i en
falten 8 per instal·lar
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Esports

La gran incògnita d’on comença-
rà a jugar el Futbol Sala Garcia la
temporada que ve no va quedar
resolta, però sí que hi ha una op-
ció preferida: l’Olímpic de Bada-
lona. Mesos després que es co-
negués que s’ha de reformar el Pa-
velló Nou (unes obres que ade-
quaran l’equipament als requisits
de la Lliga Nacional de Futbol
Sala), ahir al matí l’alcaldessa de
Santa Coloma, Núria Parlon, va
assegurar que s’estan mantenint
converses perquè el club jugui a
Badalona l’any que ve. Acabin
com acabin les negociacions, l’e-
quip colomenc jugarà la primera
volta de la temporada 2018-19 al
Pavelló Nou i després haurà d’es-
tar 18 mesos fora de casa.

Això es va conèixer en la roda
de premsa en la qual l’alcaldes-
sa colomenca i els dos grans
noms de la regidoria d’Esports,
Dani Salgado i Diego Arroyo,
van exposar els detalls de les
obres que es faran al Pavelló
Nou i que està previst que esti-
guin enllestides durant el mes de
juny de 2020. 

Aspectes com l’accessibilitat
i l’adaptació funcional, millores
en l’evacuació i l’aforament, can-
vis en l’eficiència energètica i en
la il·luminació i millores de con-
fort són els eixos fonamentals del
projecte de reforma, que té un
pressupost total d’uns tres mi-
lions d’euros i que es calcula que
serà una realitat en un any i
mig. Segons va explicar Parlon,
tot plegat “permetrà que la ciu-
tat tingui un espai adaptat a les
necessitats de les entitats espor-
tives i de la ciutadania”.

Actualment, una quinzena
d’entitats i clubs fan servir el Pa-
velló Nou per competir i entrenar.

FEIXAS, FITXAT
Al marge d’aquest anunci, l’ac-
tualitat esportiva del club passa
per la confecció de la plantilla
2018-19. El darrer nom que s’ha
incorporat a la disciplina colo-
menca és el jove porter Miquel
Feixas, que complirà 21 anys el se-
tembre, i que arriba procedent del
filial del Barça. “És un honor po-
der formar part del club degà del
futbol sala espanyol”, ha assegu-
rat Feixas als mitjans del club.

El barceloní ha passat set
anys a les categories inferiors
del Barça abans d’arriba a Santa
Coloma, on coincidirà amb antics
companys seus, com Pol Pache-
co, David Álvarez o Cristian Do-
mínguez, amb qui es disputarà la
porteria colomenca.

El Futbol Sala Garcia podria
‘mudar-se’ a Badalona al gener
» Hi ha negociacions avançades perquè l’equip jugui a l’Olímpic 

mentre es renova el Pavelló Nou de Santa Coloma, que ja té projecte

La Penya i l’Snatt’s, campions
d’Espanya alevins de bàsquet
BARCELONÈS NORD4Els últims
títols del bàsquet base de la tem-
porada han estat per a dos dels
equips que més cuiden el planter:
el Divina Seguros Joventut i l’S-
natt’s Sant Adrià. Els badalo-
nins i les adrianenques es van
proclamar campions de la Copa
d’Espanya aleví que es va dispu-
tar durant bona part de la set-
mana passada a l’Alqueria de Va-
lència, la moderníssima ciutat es-
portiva del conjunt valencià.

Els d’Héctor Sánchez, sub-
campions de Catalunya, van ex-
hibir el seu millor nivell i després
de superar la primera ronda de
forma immaculada, van derrotar
l’Obradoiro (88-37), l’Estudian-
tes (88-80) i els amfitrions (101-
75) per poder alçar el trofeu.

Les adrianenques també van
proclamar-se campiones sense
perdre cap partit. Després d’una
fase de grups perfecta, Castilla
(78-27) i Estudiantes (98-95)
van ser les darreres víctimes
abans d’una final emocionant
contra les valencianes (80-77).

ENTRADES I SORTIDES
Mentrestant, la primera plantilla
del conjunt lila continua presen-
tant novetats. El club torna a
mirar cap a l’NCAA, d’on arriba
l’escorta nord-americana Imani
Wright. En canvi, qui deixa el club
és Itziar Llobet, que ha vestit de
lila les tres darreres temporades.
La capitana Cris Hurtado també
es perdrà la temporada, per re-
cuperar-se d’una lesió al genoll.

El conjunt colomenc podria compartir casa amb la Penya. Foto: CJB

Ferrón és el nou coordinador
d’Esports de Badalona

BADALONA4El canvi a l’alcaldia
de Badalona de dimecres passat,
amb l’arribada dels socialistes i
d’Álex Pastor després de la mo-
ció de censura, també ha portat
canvis en l’organització interna.
Un dels més importants és el no-
menament de Jordi Ferrón, ba-
daloní i entrenador del primer
equip del CE Seagull, com a co-
ordinador d’Esports, un càrrec
que, a la pràctica, li farà assumir
moltes de les tasques que fins ara
ocupava María Gallardo en l’e-
xecutiu de Dolors Sabater.

L’anunci el va fer el mateix al-

calde en la gala de premis Gavi-
na d’Or del club, i en una piula-
da el mateix dia Ferrón va dir que
és “un gran honor ser el coordi-
nador d’Esports de l’Ajunta-
ment” i que treballarà per “mi-
llorar l’esport de la ciutat”. 

CINQUÈ FITXATGE AL SEAGULL
Ferrón compatibilitzarà la seva
feina de despatx amb la banqueta
del Seagull. El mateix dia de la
gala Gavina d’Or, el club havia
anunciat la cinquena incorpora-
ció de cara a la temporada que ve,
la migcampista Mónica Orteu.

Dos ors i dues plates per a
Belmonte als Jocs Mediterranis
BADALONA4La participació de
Mireia Belmonte als Jocs Medi-
terranis de Tarragona van tancar-
se dilluns passat amb quatre me-
dalles en les sis proves que va dis-
putar: dos ors i dues plates. Les
proves de natació en línia (falten
les d’aigües obertes) han estat
de les primeres que han arribat a
la seva fi, de manera que la ba-
dalonina ja pot continuar prepa-
rant l’altra gran cita d’aquest es-
tiu: l’Europeu de Glasgow.

El primer dia (dissabte pas-
sat) va ser el menys productiu,
amb una plata en la prova de 800
lliures i una setena posició en la
de 400 estils. Belmonte va haver
d’esperar fins a l’endemà per

guanyar el primer or, en la pro-
va de 200 estils.

L’últim dia va ser el més in-
tens, amb les dues últimes curses.
La primera va ser la de 200 pa-
pallona, que també va guanyar,
mentre que l’última, en els 400
lliures, va ser segona.

MOMENT VIRAL AL PODI
Però si hi haurà un moment que
es recordi durant temps de Bel-
monte als Jocs, serà el de la ceri-
mònia al podi dels 400 lliures.
L’absència de membres de l’or-
ganització va fer que la badaloni-
na pengés la medalla de bronze a
la portuguesa Diana Duraes, en
un episodi que es va fer viral.

Pau Arriaga
SANTA COLOMA

Sant Adrià | L’Handbol Adrianenc renova gairebé tota la plantilla
Setze jugadors i tot el cos tècnic. Diumenge passat, l’Handbol Adrianenc va anunciar que, de
cara a la temporada que ve, renova gairebé tota la plantilla i el cos tècnic de Lorenzo Rueda.

L’única baixa és la d’Álvaro López, que diumenge passat va confirmar que no seguirà al club.

Les joves jugadores liles celebren la victòria a València. Foto: FSA
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Crits, somriures i alguna llàgrima d’emoció. Aques-
tes van ser les reaccions dels 3.000 fans que van

omplir el centre comercial Glòries de Barcelona el
22 de juny. El motiu? Gemeliers presentaven el
seu nou treball ‘Stereo’ amb una firma de discos
oberta a tots els públics. Els joves artistes, que es
van donar a conèixer al programa televisiu ‘La
Voz Kids’ el 2014, van revolucionar la zona que
es va instal·lar per a l’ocasió davant del super-

mercat Carrefour des del dia anterior a l’acte, ja
que alguns seguidors van decidir acampar a la
nit amb l’objectiu de ser els primers a veure de

prop els seus ídols. Durant tres hores,
Gemeliers es van fer fotografies, van sig-

nar caràtules i van repartir abraçades i pe-
tons entre els milers d’adolescents que espera-
ven impacients el seu torn en una cua que va
envair gran part del centre comercial Glòries. 

G E M E L I E R S

La fitxa
La seva participació a ‘La Voz Kids’

Els bessons van formar part del programa el 2014

Famosos

Firmar discos a Barcelona
Els artistes van presentar el seu nou àlbum ‘Stereo’

Més de 3.000 fans a l’acte
Fins i tot algunes persones van acampar la nit anterior 

Viu en línia

QUI SÓN?

SÓN FAMOSOS PER...

QUÈ HAN FET?

GRAN REBUDA...

No t’ho perdis

L’hora del millor blues
El Poble Espanyol de Barcelona acull des del passat 21 de
juny i fins al pròxim 27 de setembre una nova edició de les
Nits de Blues. Aquest és el cinquè estiu que aquest festival
convida formacions de primer nivell que porten els seus di-
rectes a la muntanya de Montjuïc. La selecció de músics feta
per Capibola Blues, l'Escola de Blues de Barcelona i el Festival
de Blues de Barcelona permetran que el públic pugui gaudir

de noms que van des del blues més melòdic fins al més
enèrgic i ballable. Alguns dels artistes que pujaran a 

l’escenari són Red Rombo, Alex Zayas Trio o The Ramblers.

La nova novel·la del suís Joël Dicker,
l’escriptor que va triomfar amb  ‘La veri-
tat sobre el cas Harry Quebert’,  se situa
al capdamunt de la llista de llibres més
venuts a França.

En un poble proper a Nova York, un
equip de policies investiga quatre as-
sassinats comesos el 1994. Una història
d’intriga amb més de 30 personatges.

La desaparició d’Stephanie Mailer
Joël Dicker

Llibres Teatre Música Pelis i sèries

La factoria de Movistar+ presenta l’a-
daptació d’una de les millors novel·les
d’Ignacio Martínez de Pisón.

Explica la història de Justo Gil, un
jove d’un poble aragonès que arriba a
la Barcelona tardofranquista amb la
seva mare malalta, a qui vol curar. A la
ciutat coneix la Carme Román, una
jove que treballa en una impremta.

El día de mañana
Mariano Barroso

| FIFA 18 World Cup
Ara que el Mundial està en marxa, EA ofereix als usuaris de 

FIFA 18 el contingut descarregable per jugar la Copa del Món.

La Júlia i en Pau esperen un nen. Ella
està de cinc mesos quan l’embaràs es
complica. Esperen que no sigui res,
però es queden ingressats a l’hospital.
Aquest escenari, basat en l’experiència
de Cedó, obliga a l’espectador a en-
frontar-se a les pitjors pors, però tam-
bé a moments feliços o còmics.

A la Sala Beckett de Barcelona.

Una gossa en un descampat
Clàudia Cedó i Sergi Belbel

El tercer llarga durada d’El Pot Petit, A
l'aventura! (U98, 2018), conté dotze te-
mes de creació pròpia aptes per a totes
les generacions. Aquest nou àlbum és
la consolidació del projecte de música
infantil i familiar del grup. A més, aques-
ta tercera referència té les col·labora-
cions d'Els Amics de les Arts, Anna Roig,
Guillem Roma i Landry el Rumbero.

A l'aventura!
El Pot Petit
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P R O P O S T E S
A PARTIR DE DEMÀ
Matí-Tarda L’Espai Betúlia acollirà, durant

vuit dies, una exposició commemorativa
dels 30 anys de l’estrena de la pel·lícula El meu
veí Totoro. / Espai Betúlia.

AVUI 28 DE JUNY
19:00 Joan Canadell, del secretariat de l’ANC,

i el cooperativista Jordi Garcia s’encarregaran
de coordinar la xerrada República i sobirania
econòmica que organitza l’ANC. / Centre Cul-
tural Can Sisteré.

DIMARTS I DIJOUS
12:30 Continua en marxa el taller Preparació de

viatges amb Internet, que permet que els
alumnes descobreixin eines útils per prepa-
rar els seus viatges. / Sala Brossa de la Bi-
blioteca Can Peixauet.

DISSABTE 30 DE JUNY
11:00 Demà passat es farà la festa de celebra-

ció del 30è aniversari del Gadgestosplai, al qual
hi estan convidats tots els nens i nenes i tots
els que en algun moment van formar-ne part.
/ Gadgetosplai.

DIUMENGE 1 DE JULIOL
Matí L’Snatt’s Sant Adrià organitza, aquest

diumenge, una nova edició del concurs 3x3
i Tir Lliure de bàsquet. Hi participaran prop
d’un centenar de jugadors i jugadores. /
Poliesportiu Municipal Ricart.

DEMÀ 29 DE JUNY
19:00 La ciutat se suma a la celebració del Dia

Internacional de l’Orgull LGTBI. El calendari
d’actes inclou un monòleg i una xerrada de
transsexualitat a partir del text Limbo. /
Sala Pau Casals.

DISSABTE 30 DE JUNY
10:00 I tu què fas? serà el nom de la festa po-

pular en la qual participaran pintors, músics
o fotògrafs, entre altres. / Comerços de la Rie-
ra Sant Jordi i les Mallorquines.

DEMÀ 29 DE JUNY
17:00 L’Agrupació Artística El Casal tanca la seva

mostra de final de curs amb la representació
de la popular obra El petit príncep. / Sala Al-
béniz del Casal.

El torneig veïnal de vòlei platja serà la
darrera activitat del programa de les
Festes de Sant Joan. / Pistes de la plat-
ja de les Barques.

El torneig de vòlei platja
tanca les Festes de Sant Joan

Dissabte 30 de juny

El primer dels cursos a la fresca de la
UNED que la universitat farà el mes que
ve serà un de dues sessions per apli-
car la creativitat a la psicologia. / Re-
cinte Torribera.

Un taller de dues sessions per
aplicar creativitat en psicologia

2 i 5 de juliol a les 17:00

Purgatorium farà que es pugui gaudir
de L’inferno amb música en directe d’A-
gustí Bosom i de la segona edició de
l’International Movie-Table-Quiz. /
Círcol de Badalona.

Dues cites imprescindibles
en el marc del 12è Cryptshow

Demà 29 de juny a les 21:00

Demà passat, durant tot el dia, es farà
la festa de celebració dels 50 anys de
vida del Cau. / Parc de l'antic Camp de
Futbol.

Tot a punt per a la celebració
de la festa de 50 anys del Cau

Dissabte 30 de juny tot el dia

Badalona Montgat TianaSant AdriàSanta Coloma
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